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Protokół Nr XX/2008 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 27 czerwca 2008 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych i sesja jest władna podejmować prawomocne 
decyzje. 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Radny J.Strzelec 
- zgłosił wniosek Komisji Budżetowej w sprawie wprowadzenia do porządku obrad  
uchwały w sprawie diet przysługujących radnym. 
Radny T.Styczeń 
- mój wniosek jest aby wycofać z porządku obrad uchwałę o ryczałcie dla radnych. 
Uchwała została zgłoszona w środę w ostatniej chwili, nie została umotywowana ani 
uzasadniona, nie była przedyskutowana przez Komisje. Uchwała ta powoduje, że 
muszą być zmiany w budżecie ok.30tys. skąd je wziąć. To jest nie elegancko że 
została zgłoszona wraz z ustawową regulacją płacy Burmistrza. 
Radny J.Strzelec 
- nie neguję zdania kolegi, wynagrodzenie Burmistrza też było ustalane na wspólnym 
posiedzeniu. Mój wniosek został przegłosowany na wspólnym posiedzeniu, ja mam 
obowiązek zgłosić a co Państwo zrobicie to już zależy od Was. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek Komisji Budżetowej o wprowadzenie do porządku 
obrad uchwały o ustalenie diet dla radnych. 
Głosowanie 
9 głosów – za 
3 głosy – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się 
Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętym wnioskiem 
w pkt. 9. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji (materiał w 
załączeniu do protokołu). 
Ad. 4 
Radna B.Wójcik 
- poprosiła o dobudowę oświetlenia przy ul. Spółdzielczej na odcinku od Hotelu do 
budynku byłego Tartaku. 
Pan Z.Konieczny 
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- mieszkańcy Klimontowa Lipie proszą o naprawę przepustu na cieku wodnego 
łączącego Lipie z lasem w Gniewięcinie, tam trzeba tylko poprawić i ustawić dreny, 
które tam są, 
- prosiłem o wyczyszczenie przepustu w Klimontowie łączącego naszą drogę z 
powiatową. 
Radny J.Wiencek 
- przypomniał aby w przyszłym roku reagować wcześniej na zakrzaczenia i chwasty 
na poboczach bo stwarzają zagrożenie w ruchu drogowym. 
Ad. 5 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania 
nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas nieoznaczony, na 
czas oznaczony dłuższy niż 3 lata oraz w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość. Uchwała była szczegółowo omawiana na posiedzeniu Komisji, miałam 
się zastanowić nad zapisem § 19, dziś rozdałam Państwu poprawkę wraz z ksero zadań 
określonych w ustawie o gospodarce nieruchomościami. Podała przykład 
zastosowania § 19 – kończy umowa na dzierżawę pomieszczenia dla Telekomunikacji 
gdzie jest centrala i musiałby być przetarg i byłoby to kłopotliwe bo wiadomo, że 
nadal centrala musi być a tak Burmistrz może to zrobić w trybie bezprzetargowym, to 
samo dotyczy pomieszczenia dla laboratorium. Przed podjęciem decyzji Burmistrz 
będzie informował Radę. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
13 głosów – za                        uchwała Nr XX/212/2008 
Pani Sekretarz 
- zapytała czy Rada wyraża zgodę na dopisanie w uchwale w 26, że uchwała ma moc z 
dniem podjęcia. 
Głosowanie 13 głosów – za 
Ad. 6 
Pani Sekretarz 
- odczytała uchwałę w sprawie wynagrodzenia dla Burmistrza Sędziszowa. 
Głosowanie 
13 głosów – za                        uchwała Nr XX/213/2008 
Ad. 7 
Pani Sekretarz 
- omówiła uchwałę w sprawie wystąpienia Gminy Sędziszów ze Związku 
Międzygminnego ds. Gazyfikacji, Rozwoju Terenów Wiejskich i ochrony Środowiska.  
Celem przystąpienia do związku był zamiar gazyfikacji gminy, 5 lat temu zakończono 
budowę głównej nitki w Książu Wielkim i nic się nie dzieje. Myśmy już raz chcieli się 
wycofać ale pojawiła się szansa prowadzenia inwestycji solarów i wzbudziło to 
zainteresowanie mieszkańców i wtedy wycofaliśmy się z decyzji o wyjściu ze 
Związku. Po ostatnich informacjach przedstawionych przez Burmistrza i naszego 
przedstawiciela w Związku radnego Tabor zdecydowaliśmy o wycofaniu swojego 
członkowstwa. Nasza gmina wniosła duże środki do Związku, będziemy mieć prawo 
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do żądania ich zwrotu, będzie to trudne ale myślę że je odzyskamy. Jednocześnie 
jesteśmy członkiem Związku Ekologia zajmującego się odpadami na terenie Powiatu. 
Wojewoda zwrócił uwagę, że nie możemy należeć do 2 związków zajmujących się 
tym samym przedmiotem zadań gminy. Uważamy, że bliżej nam do Związku Ekologia 
i stąd nasza decyzja. Statut Związku zakłada, że wystąpienie ze Związku skutkuje po 
upływie 6 miesięcy czyli z dniem 31 grudnia 2008 roku. 
Pan Burmistrz 
- Pani Sekretarz precyzyjnie przedstawiła temat, nasza propozycja będzie aby 
kolektory słoneczne były w ramach Lokalnej Grupy Działania, tam przyjąć jako 
największe zadanie i myślę, że we współpracy z mieszkańcami da się problem lepiej 
rozwiązać. Zmieniła się ustawa o prawie energetycznym i teraz obowiązkiem 
przedsiębiorstwa energetycznego zajmującego się przesyłaniem i dystrybucją paliw 
gazowych jest zapewnienie realizacji budowy sieci. Prowadziliśmy rozmowy z 
podmiotami na naszym terenie i zainteresowanie gazem jest znikome. 
Radny W.Tabor 
- nie ma sensu aby  gmina była nadal członkiem Związku ponieważ programy 
ogłaszane przez Związek nie były realizowane, inne gminy również się wycofują. 
Pani Sekretarz 
- odczytała uchwałę w sprawie wystąpienia gminy Sędziszów ze Związku 
Międzygminnego ds. Gazyfikacji, Rozwoju Terenów Wiejskich i Ochrony 
Środowiska. 
Głosowanie 
13 głosów – za                     uchwała XX/214/2008 
Ad. 8 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2008 rok: 

1. dotyczy przeniesienia środków w kwocie 1000zł w dziale „Bezpieczeństwo 
publiczne i ochrona przeciwpożarowa” z inwestycji na zakupy. 

     głosowanie 
     12 głosów – za            uchwała Nr XX/215/2008 
2. dotyczy przeniesienia środków z bieżących na zakupy inwestycyjne – 

urządzenia zabawowe  
     głosowanie 
     13 głosów – za              uchwała Nr XX/216/2008 

- odczytała pismo MGOPS o zwiększenie środków na płace, zgodnie z decyzją Rady  
wzrost płac od  1 lipca o 3%. 
Ad. 9 
Radny T.Styczeń 
- zgodnie z ustawą radnemu przysługuje wynagrodzenie za pełnienie mandatu , zwrot 
kosztów podróży i utratę wynagrodzenia w pracy, my mamy 2-3 posiedzenia w ciągu 
miesiąca. Były podwyżki płac w Urzędzie średnio 8%, w OPS 6%, dla Burmistrza 
24%, Burmistrz pracuje po kilkanaście godzin dziennie, nie ma zastępcy , to jest jego 
praca zawodowa.  Propozycja podwyżki dla Rady o 42% powinna być uzasadniona 
przez Komisję Budżetową, w budżecie nie ma zabezpieczonych środków na ten cel. 
Powinniśmy się liczyć z tym, że najniższe wynagrodzenie brutto wynosi niewiele 
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ponad 1000zł. Jest to na tyle nieeleganckie, że podnosimy dzisiaj Burmistrzowi i przy 
okazji sobie, ja jestem przeciw i proszę o imienne zapisanie mojego głosu. 
Radny J.Strzelec 
- ja złożyłem wniosek, który został przyjęty i przegłosowany. 
Radny T.Styczeń 
- skąd weźmiemy pieniądze w budżecie? 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie diet przysługujących radnym, proponowana podwyżka 
od 1 lipca 2008 roku o 300zł dla wszystkich radnych. 
Głosowanie 
8 głosów – za 
3 głosy – przeciw 
2 głosy – wstrzymujące się                       uchwała Nr XX/217/2008 
Radny Tadeusz Styczeń głosował przeciw. 
Ad. 10 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
B.Wójcik – możemy wprowadzić do budżetu 2009r bo jest to zadanie inwestycyjne, 
                   oczywiście wzdłuż ciągu komunikacyjnego, 
Z.Konieczny – naprawę przepustu uzgodnimy, przy powiatowej zgłosimy ponownie, 
J.Wiencek   - szczególną uwagę przyłożymy do koszenia zachwaszczeń i krzaków,  
                      Będziemy monitorować szczególnie przy obwodnicy i na zakrętach. 
Pani Sekretarz 
- Zarząd Powiatu rozważał koncepcję utrzymania poboczy w 2009 roku, chce do 
tematu podejść w sposób szczególny zakupić urządzenia do czyszczenia przepustów i 
ścinki poboczy. 
Ad. 11 
Radny J.Sroka 
- zgłosił doświetlenie w Swaryszowie k/ Krzysiek Andrzej, 
- wyciąć gałęzie przy drodze dojazdowej Swaryszów. 
Radny Z.Sobota 
- przy wyjeździe z drogi powiatowej odcinek Borszowice Zagaje brak widoczności, 
proszę o wycinkę, 
- przy wjeździe do Grązowa bardzo dużo śmieci. 
Radny Z.Adamski 
- kiedy będzie kładziona masa bitumiczna na drogach powiatowych? 
- kiedy będą malowane pasy poprzeczne, 
- zwisające drzewa nad jezdnią na Gródku zagrażają bezpieczeństwu kierowców, 
należy jak najszybciej wyciąć, 
- co z rozbiórką muru przy ul.Polnej, rozwala się i może dojść do wypadku? 
- kiedy będzie asfalt na ul.Cichej? 
Radny Z.Konieczny 
- zapytał czy możemy zmusić właścicieli posesji do wycinki krzewów, chwastów aby 
poprawić widoczność? 
Sołtys P.Blin 
- sołtysi złożyli pismo z prośbą o podwyżkę o 400zł na kwartał, Pan Przewodniczący 
powiedział, że będzie rozpatrywane przy budżecie na 2009 rok. 
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Pan Przewodniczący 
- nie wiedziałem, że sołtysi biorą wyższą prowizję z uwagi na wzrost podatku. 
Sołtys P.Blin 
- jest to nie w porządku, lekceważy się nas jako sołtysów. 
Pan Przewodniczący 
- będzie posiedzenie Rady w sierpniu, podejdziemy do tematu jeszcze raz. 
Pan Burmistrz 
- odpowiedział na wnioski zgłoszone przez radnych: 
J. Sroka – sprawdzimy możliwość doświetlenia w Swaryszowie, 
             - wycinkę gałęzi przy drodze do łąk przyjęliśmy do realizacji. 
Z.Sobota – postaramy się wykosić pobocza przy pomocy naszego ZUK, 
Z.Konieczny- nie możemy zmusić właściciela posesji do wycinki drzew czy krzaków  
                       jeśli nie zagrażają bezpieczeństwu. Proszę adresy posesji, będziemy  
                       wysyłać pisma. 
Z.Adamski – asfalt na drogach jest wykonywany wg harmonogramu, 
                   - mur przy ul. Polnej jest na prywatnej posesji, 
                   - wycinkę gałęzi na Gródku przyjmujemy i zgłosimy, 
                   - pasy były malowane. 
Pan Z.Adamski 
- pasy były pomalowane raz i są niewidoczne, 
- zaproponował zrobienie trójkąta przy zjeździe obok SCK. 
Pan Burmistrz 
- poprosił o wyrażenie zgody na dzierżawę pomieszczeń dla Telekomunikacji – min. 
10zł/m2.. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
- poprosił o zgodę na dzierżawę pomieszczeń w MGOZ dla firmy, która robi dla nas 
badania laboratoryjne – punkt pobrań, 
300zł miesięcznie brutto dla Urzędu i 300zł dla MGOZ. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XX sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 
kadencji 2006 – 2010. 
 

Na tym protokół zakończono 
Protokołował                                      Sekretarz                                 Przewodniczył 
 
 


